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STAROSTA MĚSTA

Čj.: MUBR .7 .{71/2010

V Břeclavi dne 18.01.2010

Město Břeclav

Sdělení

Vážení,
obdržel jsem 7 žádostí. ________________________________

"̂”7  ____  "77 formace dle zákona č.
106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále jen 
zákon o informacích) týkajících se:

1) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly- rozhodnutí z roku 2000,

2) informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - Mikulov - pozemky vykoupeny,

3) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - Mikulov - schvalovací rozhodnutí 
vydána,

4) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - Mikulov - docílen konsensus o 
ochraně životního prostředí,

5) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - jediná formální chyba v ÚP VÚC 
Břeclavsko,

6) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - bude stavěna dvou pruhová 
silnice,

7) překvapivých informací od starosty Ing. Dymo Piškuly - jediná formální chyba v ÚP VÚC 
Břeclavsko.

V těchto Žádostech jsou požadovány následující informace:

1) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula tuto informaci získal, předat 
kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. Dymo Piškula vycházel, když rakouskou stranu 
informoval a které dokládají pravdivost informace poskytnuté rakouské straně,

2) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že na trase na 
Mikulov byly vykoupeny pozemky, předat kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. Dymo 
Piškula vycházel, když rakouskou stranu informoval a které dokládají pravdivost informace 
poskytnuté rakouské straně,

3) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že na trase na 
Mikulov byla prakticky všechna schvalovací rozhodnutí vydána a která konkrétně to byla, 
předat kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. Dymo Piškula vycházel, když rakouskou 
stranu informoval a které dokládají pravdivost informace poskytnuté rakouské straně,

4) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že na trase na 
Mikulov byl docílen konsensus o ochraně životního prostředí a mezi kterými konkrétními 
subjekty byl tento konsensus docílen, předat kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. Dymo



Piškula vycházel, když rakouskou stranu informoval a které dokládají pravdivost informace 
poskytnuté rakouské straně,

5) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že zrušení ÚP 
VÚC Břeclavsko bylo Nejvyššim správním soudem provedeno pouze na základě formální 
chyby, předat kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. Dymo Piškula vycházel, když 
rakouskou stranu informoval a které dokládají pravdivost informace poskytnuté rakouské 
straně,

6) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že jižně od 
Břeclavi okolo plánovaného logistického centra bude stavěná dvou pruhová silnice, předat 
kopie dokumentu, z kterých starosta Ing. Dymo Piškula vycházel, když rakouskou stranu 
informoval a které dokládají pravdivost informace poskytnuté rakouské straně a doložit, jak je 
tato informace v souladu s vládou schválenou Politikou územního rozvoje, kde vláda schválila 
v tomto prostoru 4 pruhovou R55 v trase křížící Dl a pokračující až na státní hranici s 
Rakouskem,

7) sdělit, odkud a od koho a kdy starosta Ing. Dymo Piškula získal informaci, že v trase 
obchvatu Břeclavi jsou vykoupeny všechny pozemky a sdělit, jaké procento těchto pozemků 
je skutečně k dnešnímu dni vykoupeno, předat kopie dokumentů, z kterých starosta Ing. 
Dymo Piškula vycházel, když rakouskou stranu informoval a které dokládají pravdivost 
informace poskytnuté rakouské straně.

K výše zmíněným žádostem sděluji následující:

Všechny žádosti, které mně byly zaslány, nelze považovat za žádosti o informace, neboť 
nesplňují požadavek žádosti o informace ve smyslu § 14 odst. 3 zákona o informacích, kdy 
elektronicky podaná žádost musí být podána prostřednictvím elektronické podatelny 
povinného subjektu, pokud ji zřídil. Město Břeclav má elektronickou podatelnu zřízenou, 
nicméně Vaše žádosti nebyly podány předepsaným způsobem.
Z toho důvodu, a také s ohledem na skutečnost, že veškeré uváděné informace v rakouském 
tisku byly poslíytnuty jakožto můj osobní názor a nevycházely z žádných oficielních 
podkladů, je tato odpověď vyřízena mimo režim zákona o informacích. Podle § 2 odst. 4 
zmiňovaného zákona se totiž tento zákon nevztahuje na dotazy na názory, budoucí rozhodnutí 
a vytváření nových informací. Vaše dotazy směřovaly na mé názory v tisku a k těm nelze 
požadovat informace podle zákona o informacích.
Město Břeclav navíc požadovanými podklady nedisponuje, protože příslušné řízem' nevede a 
vést podle zákona ani nemůže. Vzhledem ktomu, že město požadované informace nemá, 
nelze je žadateli poskytnout a nezbývá, než se obrátit na subjekty, poslušné k vedení daných 
řízení.


